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تازه ای که تروریست ها این بار بر جان کرمان مان زده اند، داغداریم و با 
آرزوی محو هرگونه تفکر مبتنی بر حذف دیگری که منجر به کشتار 
مردم بی دفاع می شــود، این حادثه تلخ را به همه ایرانیان تســلیت 

می گوییم.
باور داریم که »زندگی، بی عشق مردگی ست«

بهرنگ علوی:
در برابر جنایت اگر سکوت کنید جای تعجب دارد 

بازیگر فیلم های سینمایی »شــادروان«، »گیجگاه« و »شهربانو« 
گفت: کسانی که به جنایت می خندند از تروریست هایی که اسلحه و 
بمب دارند و آدم می کشند بی رحم تر هستند. بهرنگ علوی با تاکید بر 
این که حادثه تروریستی کرمان را محکوم می کنم بیان کرد: هر گونه 
کودک کشی و جنایت در هر نقطه دنیا از نظر من اقدامی غیرانسانی 
و وحشیانه است. بســیار ناراحت و متاثر هســتم از این که زن و بچه 
بی گناه در خیابان کشته اند. من این اتفاق تلخ را به مردم کرمان و همه 
ایرانیان تســلیت عرض می کنم. برنده دیپلم افتخار بازیگری مرد از 
سی و چهارمین دوره جشنواره تئاتر فجر درباره برخی بازخوردهای 
توهین آمیز به این اتفاق گفت: من آدم صادقی هســتم و خیلی جاها 
چوب صداقتم را خورده ام. به نظر من از تروریست بی رحم تر آدم هایی 
هستند که به جنایت می خندند و برایش جُک می سازند. این افراد از 

تروریستی که اسلحه و بمب دارد بی رحم تر هستند.
 این بازیگر با اشاره به واکنشی که نسبت به حادثه کرمان در فضای 
مجازی داشت توضیح داد: در برابر جنایت اگر سکوت کنید جای تعجب 
دارد. چنین حادثه ای خدای ناکرده ممکن است برای یکی از عزیزان ما 
هم اتفاق بیفتد و طبیعی است که همه ناراحت شویم. چرا که هموطن 
من و شما به ناحق کشته شده اند. همه شهدای این حادثه مثل اعضای 

خانواده ما هستند.

فرزین محدث:
سکوت درباره این جنایت جایز نیست

فرزین محدث بازیگر ســینما و تلویزیون بامحکوم کردن جنایت 
تروریستی کرمان گفت: ترور و تروریست به هر شکلی یک عمل عاری از 
انسانیت است. وی افزود: منظورم از این عمل، خوی حیوانی نیست چون 
حیوان، به همنوع خودش و به دیگران آسیب کمتری وارد می کند. این 
یک صفت شیطانی است. وقتی هموطنان ما بر اثر یک حادثه ای به این 
شکل به شهادت می رسند، وظیفه تمامی ما که در یک مرز و بوم زندگی 
می کنیم و ایرانی هستیم این است که کنار هم باشیم. این بازیگر با تاکید 
بر اینکه سکوت درباره این جنایت جایز نیست، ادامه داد: با هر سلیقه و 
هر نگرشی، مرز و بوم کشور و مردم سرزمین مان برای ما اهیمت دارد. هر 
کسی که بخواهد کوچک ترین آسیبی به این خاک، به این مرز و بوم و یا 
به هموطنان من بزند من در مقابل آن ها می ایستم. محدث با بیان اینکه 
هرکس از شهادت هموطن من احساس خوشحالی کند، هموطن من 
نیست، خاطرنشان کرد: ما با هر نگاه، هر سلیقه و هر گرایشی، در نقاطی 

مشترک هستیم و در این نقاط با کسی شوخی نداریم.

مژده خنجری:
هر کسی از این حادثه خوشحال باشد 

باید به انسانیت او شک کرد
مژده خنجری مجری تلویزیون به جنایت تروریستی کرمان واکنش 
نشان داد و گفت: همه ما این حمله تروریستی را محکوم می کنیم و به 
مردمی که برای همدلی در روز مادر و سالروز شهادت حاج قاسم گرد 

هم آمده بودند و همه مردم ایران تسلیت می گوییم.
وی با بیان اینکه این فاجعه قلب همه را به درد آورد، افزود: هدفی که 
در پشت این وقایع وجود دارد، ترساندن مردم است. آنها می خواهند 
مردمی را بترســانند که همدل و همقدم پشــت هم ایستاده اند و به 

قهرمانان بزرگ کشورمان احترام می گذارند اما راه به جایی نخواهند 
برد. این مجری در پاسخ به سوالی درباره ابراز خوشحالی دشمنان ایران 
از این کشتار مردم در کرمان، تصریح کرد: هرکسی که از کشته شدن 
مردم مظلوم که بخشی از آنها زن و کودک بودند بخواهد خوشحالی 
کند، قاعدتا باید به انسانیت او شک کرد؛ حالا هر کسی با هر گرایش 
و تفکری که می خواهد باشد.  خنجری خاطرنشان کرد: شهدای این 

جنایت تروریستی، مردم و خانواده هایی مظلوم و بی گناه بودند. 

مهران غفوریان:
شرم برکسانی که از این حادثه استفاده ابزاری می کنند

مهران غفوریان بازیگر سینما و تلویزیون در پی جنایت تروریستی 
کرمان گفت: به مردم عزیز کرمان تسلیت عرض می کنم. جگرمان برای 
کرمان کباب شد و قلب کشور متأثر شد. وی با بیان اینکه چنین اتفاق 
دردناکی در هرجای دنیا رخ دهد، به شدت محکوم می کنم، اینگونه 
اتفاقات را نابخشودنی دانست و افزود: ما ایرانی ها در هشت سال دفاع 
مقدس خودمان را ثابت کردیم. همه دنیا از عراق حمایت می کرد، ما به 
تنهایی ایستادیم. ما هزاران شهید دادیم تا امنیت این کشور تأمین شود. 
به همین دلیل ما با همه جای دنیا تفاوت داریم. خیلی ها از جمله حاج 
قاسم برای این امنیت شهید شدند و جان خود را فدا کردند. غفوریان 
ادامه داد: متأسفانه این عمل وحشیانه و تروریستی در روز مادر، که روز 
جذاب و قشنگی است صورت گرفت. خیلی از کسانی که در این حادثه 
جان باختند مادر بودند. خیلی ها می خواستند در آن روز، روز مادر را 
به مادران خود تبریک بگویند. آن کودک هم که مظلومانه شهید شد، 
چه بســا هدیه روز مادر را با خود به همراه داشت اما در کنار مادرش 
در خون غلتید. این بازیگر سینما و تلویزیون به افرادی همچون علی 
کریمی که از این کشتار ابراز خوشحالی کرده اند واکنش نشان داد و 
اظهار داشت: هرکسی که از کشته شدن مردم بی دفاع، بی گناه و مظلوم 
خوشحال شود، با آن کســی که مرتکب این جنایت شده است، هیچ 
تفاوتی ندارد. کسی هم که بمب گذاری کرده، از منفجر شدن آن بمب 
و کشتار آن مردم خوشحال شده است. وی تصریح کرد: قتل عام این 
مردم خوشحالی ندارد؛ حال این مردم به هر دلیلی در آن مکان حضور 
داشته اند. چه فرقی می کند که این مردم برای چه به آن مکان رفته اند؟ 
مگر در اصل موضوع تغییری ایجاد می شــود؟ مگر می توان صورت 
مســئله را پاک کرد؟ مگر در همه جای دنیا دم از مبارزه با تروریست 
نمی زنند؟ مگر این ترور نیست؟ مگر این عمل، تروریستی نیست؟ من 
نمی فهمم که یک ایرانی، چگونه می تواند از کشته شدن هم وطنان خود 
خوشحال شود؟ یک انسان، چگونه می تواند از کشته شدن انسان ها ابراز 

شادی کند؟ وقتی به این موضوع فکر می کنم عصبانی می شوم.
غفوریان خطاب به علی کریمی گفت: من شخصاً با گرایش سیاسی 
و عقاید او کاری ندارم؛ اما این یک مسئله انسانی است. اصلًا او مخالف 
جمهوری اسلامی است، اما این افراد مردم بی گناه هستند. وی افزود: 
کسی را که از کشتار انســان های بی گناه ابراز شادی می کند، باید در 
تیمارستان و به دور از دیگر بیماران روانی بســتری کرد. واقعا این را 
نمی توان درک کرد. اصلًا احساسات را کنار بگذاریم، عقل را چه کنیم؟ 
شرم بر کسانی که از کشتار این مردم مظلوم به دست تروریست های 
کثیف، استفاده ابزاری و سیاسی می کنند. این بازیگر ادامه داد: دوستانم 
از کرمان به من پیام می دهند و از من تشــکر می کنند که این حادثه 
تلخ را تسلیت گفتم. اما افسوس که کاری از دستم بر نمی آید. اگر من 
همین لحظه به کرمان بروم، واقعا چه کاری می توانم برای این مردم 
عزادار و داغ دیده کنم. وی بیان کرد: ما ایرانی ها ویژگی های اخلاقی 
داریم که ما را در دنیا خاص کرده است. ســنت ها و فرهنگ ما واقعاً 
جذاب است. تفاوت ما با همه جای دنیا در این است که ما ادعای اخلاق، 
صلح و نوع دوستی داریم. غفوریان خاطرنشان کرد: از بخش امنیتی 
کشور درخواست دارم که سریعتر اقدام کنند و این جنایتکاران را به 
سزای عمل کثیف و غیر انسانی شان برسانند و البته مطمئن هستم که 
این طور نمی ماند. ان شاءالله به حق پنج تن، عاملان این فاجعه و قاتلان 

این مردم مظلوم، پاسخ این جنایت را دریافت می کنند.

کاوه خداشناس:
از هر زاویه ای نگاه کنیم، جز وحشی گری و نامردی نمی بینیم

کاوه خداشناس بازیگر ســینما و تلویزیون به جنایت تروریستی 
کرمان واکنش نشــان داد و گفت: از هر زاویه ای به این واقعه بســیار 
غم انگیز نگاه کنیم، با هر منطق و تفکری، چیزی جز وحشــی گری 
و نامردی نمی بینیم. وی جنایت تروریســت ها در کرمان را بســیار 
دردناک دانست و افزود: همه ما از این ماجرا بسیار متاسف و ناراحتیم. 
خداشناس تصریح کرد: از صمیم قلب به ملت ایران و مردم عزیز کرمان 
و به خانواده هایی که عزیزان شان به شهادت رسیدند تسلیت می گویم 

و کنارشان هستیم.

واکنش مدیران و نهادهای فرهنگی و هنری و هنرمندان به حادثه تروریستی کرمان

جنایتـی ناجوانمردانـه بـرای ثبـت در تاریـخ


